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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

1. Kent u het bericht: ‘Bleker: stop met aankoop voor verbindingszones’?¹ 

 

Antwoord 

Ja. 

 

2. Wat is het standpunt van GS met betrekking tot de genoemde brief? 

 

Antwoord 

In antwoord op de brief van staatssecretaris Bleker van 20 oktober 2010 heeft het IPO 

op 21 oktober 2010 een antwoordbrief gestuurd. Kernpunt daarin is dat de in het kader 

van de ILG-bestuursovereenkomsten gemaakte afspraken op basis van de Wet 

inrichting landelijk gebied onverkort van toepassing zijn zolang Rijk en provincies geen 

andere afspraken hebben gemaakt. Wel spreekt het IPO de bereidheid uit om in 

gesprek te gaan over aard en inhoud van de ILG-bestuursovereenkomsten, gelet op 

de inhoud van het regeerakkoord. Tot die tijd zullen de provincies prudent omgaan 

met de inzet van de middelen uit de ILG-bestuursovereenkomsten. 

 

Dit IPO-standpunt wordt door ons gedeeld. 
 

3. Bent u met onze fractie van mening dat de aanleg van de EHS erg belangrijk is voor 

het behoud van de biodiversiteit en het ecologisch evenwicht in onze sterk 

verstedelijkte provincie? Zo ja, welke maatregelen gaat u nemen? Zo nee, waarom 

niet? 

 

Antwoord 

Dit belang wordt door ons onderkend. Wij zullen overleg voeren met de 

staatssecretaris over de consequenties van het regeerakkoord op de ILG-

bestuursovereenkomst en op de totale ambities, ten aanzien van de EHS en ten 

aanzien van de overige onderdelen van deze overeenkomst. Op basis van de 

uitkomsten daarvan zullen wij komen met nadere voorstellen. Op dit moment is het te 

vroeg om aan te geven wat de inhoud daarvan zal zijn. 
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4. Kunt u zo specifiek mogelijk aangeven wat de gevolgen zijn van het opschorten van 

de aankoopplicht voor de EHS voor de natuurontwikkeling in Zuid-Holland? 

 

Antwoord 

Het doel van het tijdelijk opschorten van de aankoopplicht is te voorkomen dat 

financiële middelen moeten worden ingezet op een moment dat het niet past of op een 

plek die op een later moment minder gewenst blijkt. Omdat de maatregel tijdelijk is zal 

het geen noemenswaardige consequenties hebben voor het beleid. In de IPO-reactie 

is aangedrongen op een spoedoverleg met de minister om de concrete beleids-

consequenties van het regeerakkoord te bespreken.  

 

 

Den Haag, 9 november 2010 

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 
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M.H.J. van Wieringen-Wagenaar             J. Franssen 

 

 


